

獻詩Praise

快來到伯利恆 Come Down to Bethlehem 榮耀歸主 Glory to God

真道華人浸信會詩班 Truth Chinese Baptist Church Choir

聽啊,天使高聲唱,榮耀歸與新生王。 星夜裡我們看守群羊, 深夜無人安眠卻發現大光, 天使降臨,眾人都驚慌。

Hark! The herald angels sing, "Glory to the newborn King". One starry night as we watched our sheep, It was dark, we could not sleep when bright as day. The angel came, we were so afraid.

不要怕,因我到人間, 帶來大好的信息, 因主基督今日降生,來到伯利恆。

Fear not, for I come to you, Bringing great and glorious news, For Christ, the Lord today is born, go down to Bethlehem.

榮耀歸天上神, 地上平安歸與人, 快前往敬拜他, 來到伯利恆。

Glory to God in heaven, peace on earth, good will to men. Go now to worship Him, down in Bethlehem.

牧人來追尋,來追尋,向前行,牧人來追尋,來到伯利恆。

Shepherds, let's go down, let's go down, come on down, Shepherds, let's go down, down in Bethlehem.

當我們到達伯利恆,敬拜聖嬰心虔誠,當人們聽到天使聲,何等震驚。

Then we went down to Bethlehem, found the Child and worshiped Him. When people heard the angel's word, they were so amazed.

榮耀歸天上神,地上平安歸與人, 快前往敬拜他,來到伯利恆。 快來到伯利恆。

Glory to God in heaven, peace on earth, good will to men. Go now to worship Him, down in Bethlehem. Go down to Bethlehem.

興起地上眾生靈,響應天上讚美聲; 天唱地和樂歡騰,基督降生伯利恆! 聽啊!天使高聲唱,榮耀歸與新生王。

Joyful, all ye nations, rise, join the triumph of the skies; With the angelic host proclaim, Christ is born in Bethlehem! Hark! The herald angels sing, "Glory to the newborn King".

當我們見到小聖嬰, 心中充滿大歡喜, 一路讚美歡唱不停。

And when we saw the baby boy, we were filled with heaven's joy. When we went out, we joined to shout.

榮耀歸天上神, 地上平安歸與人, 来, 快来敬拜他, 來到伯利恆。 快來到伯利恆, 快來到伯利恆。

Glory to God in heaven, peace on earth, good will to men. Come, now to worship Him, down to Bethlehem. Come down to Bethlehem, Come down to Bethlehem.

榮耀歸主,榮耀歸主,榮耀歸至高主! 讚美到永遠,到永遠, 哈利路亞,阿門!

Glory to God, glory to God, glory in the highest! Praise God forever and ever, Hallelujah, A-men!

諸天都要讚美祂,天軍使者同歡唱。 齊聲歡欣讚美祂。全地讚美祂聖名。 哈利路亞! 讚美主!

Praise God from the tallest sky.
Praise God all you hosts on high.
Join now with a joyful voice.
Praise God all earth rejoice.
Hallelujah! Praise the Lord!

榮耀歸主,榮耀歸主,榮耀歸至高主! 讚美到永遠,到永遠, 哈利路亞,阿門!

Glory to God, glory to God, glory in the highest! Praise God forever and ever, Hallelujah, A-men!

地上萬物讚美祂,風雪和火同歡唱。齊聲歡欣讚美祂。全地讚美祂聖名。哈利路亞!讚美主!

Praise God from the earth below.
Praise God fire and wind and snow.
Join now with a joyful voice.
Praise God all earth rejoice.
Hallelujah! Praise the Lord!

榮耀歸主,榮耀歸主,榮耀歸至高主! 讚美到永遠,到永遠。 哈利路亞,阿門! 榮耀歸主!

Glory to God, glory to God, glory in the highest! Praise God forever and ever, Hallelujah, A-men! Glory to God!